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Bestyrelsesmøde Jollen/Staget 
Tirsdag den 26.11.2024 - kl. 19.00 i Fælleshuset 
 
 
 

Til stede  
       Mia Vergo 
       Henrik Dencker  
       Kirsten Aunel (Kirsten) 
       Kirsten Kofoed (KiKo) 
       Lars Lindgaard-Jensen 
       Jørgen K. Hansen 
       Thomas Høgh Hyllested - afbud 
 
 
 

Referat 
 
      Plan over arbejdsopgaver 

• Status over vores indbyrdes arbejdsopgaver. Vi gennemgik vores aktuelle, 
løbende og afsluttede opgaver. 

 
     Festudvalget, status og dato 

• Der er i første omgang blevet sendt et tilbagemeldingsbrev ud, så festudvalget 
kunne få et nogenlunde overblik over antal af interesserede i vores 50 års 
jubilæumsfest. 

 
     Bygningsgruppen  

• Vi gennemgik referatet fra byggegruppens møde den 5. oktober 2024, hvor 
emnerne var: Parkering og skiltning – Vinduer i stalddøre – Nuværende og 
fremadrettede tjekliste i forbindelse med salg – Opdatering af vedtægter 
angående vinduer. 
KiKo og Kirsten arbejder videre med ordlyden til disse vedtægtsændringerne, 
som skal på generalforsamlingen til april.  

 
Haverne og de grønne områder  
• Vores Rosa Rugosa er blevet opgravet hele vejen langs sidemuren ved Jollen 

7, 37 og 69. Roserne var i dårlig stand, og der var meget ukrudt. Vi afventer 
tilbud fra Lasse på Vinca, som er en lav beplantning, der ikke ødelægger 
muren og samtidig kun kræver lidt vedligeholdelse.  
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      Sti med fliser ud fra gårdhavehuse mod Æblestien. 
• Stien med fliser som ligger fra nogle gårdhavehuse ud til Æblestien tilhører 

grundejerforeningen. Der har gennem tiden været beboerønsker, om at få 
nedlagt denne sti. Tidligere har opfattelsen været, at stien var en lovpligtig 
brandvej, hvilket nu er afkræftet af rette myndighed. 
Bestyrelsen har derfor besluttet, at hvor beboerne ønsker det, kan fliserne 
graves op, så beplantningen kan brede sig og lukke af. De steder hvor man 
ønsker at bevare flisegangen, vil beplantningen blive beskåret, således at der 
er adgang.  

 
Bookning af fælleshuset 
• Af Birgit i Jollen 75 er vi blevet gjort opmærksomme på, at det ikke muligt at 

booke fælleshuset dagen efter, der har været et kort arrangement, hvor det i 
praksis er ledigt. Vi vil arbejde videre med problematikken i forhold til vores 
bookingsystem 

 
      Revner i beton, halvmure samt plantekasser 

• KiKo har haft møde med en murer for at finde løsning på disse problemer. Vi 
arbejder videre med mulige løsninger. 

 
      Legeplads  

• Vi mangler at renovere det sidste legeområde, som er mellem Jollen og 
Staget. Her vil der til foråret blive opsat et gyngestativ med 2 sædegynger 
samt et lille område med nogle hoppestolper. 

 
     Dato for nytårskur 2025. 

• Det bliver søndag den 5. januar kl. 16.00-18.00 i Fælleshuset. 
 

     Dato for Generalforsamling 2025   
• Datoen blev fastsat til fredag den 25. april kl. 19.00 i Fælleshuset. Vi vil i den 

forbindelse indkøbe mikrofoner samt arrangere en buffet.  
 
     Næste møde.  

• Tirsdag den 14.01.2025 - kl. 19.00 i Fælleshuset. 
 

 
 

     For referat  
     Kirsten Aunel 
 


